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PROTOKÓŁ  
z obrad XVI Sesji Rady Gminy Sorkwity 

z dnia  28 luty 2020r.  
  
Początek posiedzenia godz.900. 
Zakończenie obrad godz.1103 
Obecnych radnych 15 
Obecnych sołtysów 17( nieobecni na posiedzeniu A.Ciechanowicz, A.Rogińska,L.Trzciński) 
Podjęto uchwały od  Nr XVI/114/2020 do Nr XVI/118/2020                                                         
 
 

Porządek posiedzenia. 
 
 

Dot. pkt. 1  Otwarcie sesji. 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  otworzyła XVI sesję Rady Gminy Sorkwity.                                 
Ustawowy skład Rady Gminy Sorkwity wynosi 15 radnych. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy                       
15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przywitała Wójta Józefa Maciejewskiego, Panią Sekretarz, Panią Mecenas, kierowników jednostek organizacyjnych, 
sołtysów, radnych,  oraz pracowników urzędu , mieszkańców oraz zaproszonych gości Pana Piotra Obiedzińskiego z 
KPP Policji w Mrągowie oraz Pana Pawła Głowinka z KP PSP w Mrągowie.  
 

Wiceprzewodniczący odczytał klauzulę RODO. Poinformował obecnych na sesji ,że na podstawie art. 13 ust. 1 i 2 
Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób 
fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 
uchylenia dyrektywy 95/46/WE (Dz.U.UE.L. z 2016r. Nr 119, s.1 ze zm.) - dalej: „RODO”- właściciel urządzenia 
nagrywającego do obsługi Rady Gminy informuje, że sala konferencyjna w urzędzie jest objęta monitoringiem. Czyli 
jeśli Państwo decydują się na uczestnictwo w sesji, muszą wiedzieć o tym że obraz jest nagrywany jak i również dźwięk.  
  
 
Dot. pkt.2   Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta – odczytała porządek obrad dzisiejszej sesji i prosiła                                
o zgłaszanie wniosków w porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad. 
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XV  sesji.  
4. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Sorkwity za 2019r.  
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2020r. uchwalonego uchwałą Nr XIV/99/2019 z dnia                          
20 grudnia 2019r. 

b) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2021. 
c) wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu w obrębie Stary Gieląd. 
d) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Sorkwity na 2020r.”  
6. Interpelacje i wnioski radnych. 
7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
8. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie sesji. 

 

Radna Maria Gałązka zgłosiła wniosek o zniesienie  z porządku  obrad punktu  5 lit b i przesuniecie go na sesje w 
marcu.  

 
WNIOSEK RADNEJ MARII GAŁĄZKA O ZDJĘCIE Z PORZĄDKU OBRAD PKT   lit. b . 
Załącznik nr 1 do protokołu  
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Przewodnicząca Rady Mariola Plichta poprosiła o przystąpienie do głosowania nad wnioskiem o  zmianę w porządku 
obrad: 

 
Głosowanie jawne: 
       Głosowało  - 15 radnych; 
                  „za” – 3 radnych. 
         „przeciw” – 12 radnych 
„wstrzymał się „- 0 radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 

Porządek obrad nie  został zmieniony.  Wniosek został odrzucony.  
 
Przewodnicząca Mariola Plichta  zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 5 lit e uchwały w 
sprawie zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sorkwity oraz określenie 
wysokości bonifikaty od ustalonej ceny sprzedaży. 
 

Przewodnicząca Rady Mariola Plichta poprosiła o przystąpienie do głosowania nad wnioskiem o  zmianę w 
porządku obrad: 
 
Głosowanie jawne: 
       Głosowało  - 15 radnych; 
                  „za” – 14 radnych. 
         „przeciw” – 0 radnych 
„wstrzymał się „- 0 radnych 
„nie oddanych” – 1 radnych 

Porządek obrad  został zmieniony.  Wniosek został przyjęty..  
 

Wiceprzewodniczący odczytał klauzulę RODO. Poinformował obecnych na sesji ,że na podstawie art. 13 ust. 1 i 2 
Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób 
fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 
uchylenia dyrektywy 95/46/WE (Dz.U.UE.L. z 2016r. Nr 119, s.1 ze zm.) - dalej: „RODO”- właściciel urządzenia 
nagrywającego do obsługi Rady Gminy informuje, że sala konferencyjna w urzędzie jest objęta monitoringiem. Czyli 
jeśli Państwo decydują się na uczestnictwo w sesji, muszą wiedzieć o tym że obraz jest nagrywany jak i również dźwięk 
 
Dot. pkt. 3   Przyjęcie protokołu z XV sesji  
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - prosiła o zgłaszanie uwag do protokołu.  Poinformowała, że protokół jest 
dostępny w Biurze Rady.  
Ponadto protokoły z sesji znajdują się  na stronie BIP Gminy Sorkwity.                                    
 
 
Radna Maria Gałązka wyraziła swoje zdanie, że jeśli chodzi o protokół z komisji nie koniecznie jest dostępny w 
Biurze Rady gdyż była (po uzyskaniu zgody od Przewodniczącej ) i nie mogła zapoznać się z protokołem, gdyż 
pracownik BR poinformowała  ,że dostała  polecenie od Pana Wójta żeby złożyć pisemny wniosek w tej w sprawie.  
Wójt Józef Maciejewski odniósł się w tej kwestii, że  protokół z komisji nie został jeszcze sporządzony. 
Radna Maria Gałązka odpowiedziała ,że chodziło jej także o nagranie z komisji, gdyż zgodę taką  otrzymała od 
Przewodniczącej Rady. Miało to być jedynie odsłuchanie nagrania bez robienia notatek i zgrywania na nośnik. 
Poinformowała także ,że w dniu sesji otrzymała odpowiedź na swój wniosek, w której to  Wójt wyznaczył termin 
zapoznania się z dokumentacja na dzień 28 luty po zakończeniu obrad sesji do godziny 14.00.  
Przewodnicząca Mariola Plichta odniosła się do wypowiedzi radnej, że ma prawo zapoznania się z dokumentacja ale 
należy dopełnić formalności.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu  z ostatniej sesji. 
Głosowanie jawne: 
       Głosowało  - 15 radnych; 
                  „za” – 14 radnych. 
         „przeciw” – 0 radnych 
„wstrzymał się „- 1 radnych  
„nie oddanych” – 0 radnych 
 Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
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Miłym akcentem XVI Sesji Rady Gminy Sorkwity było podziękowanie i wręczenie kwiatów przez Przewodniczącą 
Rady Gminy Sorkwity Mariolę Plichtę i Wójta Gminy Sorkwity Józefa Maciejewskiego dla mieszkanki Gminy 
Sorkwity  za 20 lat pracy społecznej dla Wspólnoty Mieszkaniowej Bloku nr 1 przy ul. Robotniczej w Warpunach. 
 
 
Dot.pkt 4. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Sorkwity za 2019r.  
 
 
Przedstawiciele KPP Mrągowo i KP PSP w Mrągowie przedstawili po krótce sytuację bezpieczeństwa na terenie Gminy 
Sorkwity. Ze statystyk wynika ,że w roku 2019 jest mniej zdarzeń niż w roku 2018.   szczegółowe informacje →  
https://gminasorkwity.sesja.pl/2020/03/03/xvi-sesja-rady-gminy-sorkwity/    
 
 
 
 
 

PRZERWA 5 min ( 955 do 1000) 
 
 
Dot.pkt.5 . podjecie uchwał w sprawie:  
 
 
5a- zmiana budżetu…  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poinformowała, że uchwała została omówiona na posiedzeniu komisji 
i  poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję.  
 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
 Głosowanie jawne: 
              Głosowało - 15 radnych; 
                        „za” - 14 radnych 
                „Przeciw”-   0 radnych 
       „ wstrzymał się” - 1 radnych  
        „nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
5b-  funduszu sołeckiego na 2021r…. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję 
  
Radna Maria Gałązka zaproponowała, aby jeszcze raz sprawę  uchwały o funduszu sołeckim przeanalizować. 
Zaznaczyła, że społeczeństwo nie to tylko duże miejscowości ale także malutkie sołectwa, w których środki z funduszu 
sołeckiego były jedynym źródłem z którego mieszkańcy mogli coś w sowich sołectwach zrobić. Poprosiła o podjęcie 
decyzji w tej sprawie po wnikliwej analizie.  
 
Przewodnicząca Rady Mariola Plichta odniosła się do wypowiedzi Radnej Marii Gałązka, że każdy z radnych na 
tydzień przed terminem sesji otrzymuje materiały z którymi ma możliwość się zapoznać i dokonać wnikliwej ich 
analizy, zasięgnąć informacji w urzędzie m.in. odnośnie realizacji funduszu sołeckiego z ubiegłych lat. Przekazała ,że w 
swoich decyzjach i działaniach powinniśmy być konsekwentni i jeśli decyzja  o  realizacji dużych  inwestycji zapadła, 
należy z czegoś z rezygnować, aby te inwestycje mogły być realizowane. 
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Z powodu braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 12 radnych. 
        „przeciw” –  1 radnych 
„wstrzymał się” - 2  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
5c- wyrażania zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości… 
 
Maria Rolczyńska przedstawiła po krótce, że uchwała jeszcze raz staje pod obrady z uwagi na to, że zmieniła się 
powierzchnia działki w związku z aktualizacja danych ewidencyjnych.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały: 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
  
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadził głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
        Głosowało - 15  radnych; 
                  „za” – 15  radnych. 
             „przeciw”- 0 radnych 
  „wstrzymał się” - 0  radnych 
  „nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta.  
 
 
5d- przyjęcie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi…” 
Maria Rolczyńska wyjaśniła, że szczegóły uchwały zostały omówione na posiedzeniu komisji. Uchwała podlega 
zaopiniowaniu Powiatowego Lekarza Weterynarii i Zarząd Obwodów Łowieckich. Poinformowała na co powinny 
zostać zawarte umowy i co ulegnie zmianie.  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały: 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
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5e-  wyrażenie zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości…. 
 
Maria Rolczyńska przekazała informacje, że nieruchomość została przekazana nieodpłatnie przez Nadleśnictwo. 
Najemca chciałby ją nabyć, cena jest dość wysoka ale stan budynku jest bardzo zły. Nabywca proponuje kupno 
nieruchomości po udzieleniu 30% bonifikaty, w zamian za to zapłaci całość bez rozkładania należności na raty.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta :Proszę o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
Dot. pkt 6   Interpelacje i wnioski radnych . 
 
Interpelacja złożone przez Radną Marię Gałązka w sprawie podania podstaw prawnych dot. nagrywania posiedzeń 
komisji Rady Gminy oraz kwestii gromadzenia, przechowywania, zabezpieczania, administrowania oraz udostępniania 
nagranego i zapisanego materiału w protokołach.   
Interpelacja Radnego Marcina Krysiaka dotycząca remontu świetlicy w Kozłowie znajdują się na stornie BIP Gminy 
Sorkwity pod adresem  http://bip.gminasorkwity.pl/10198/Interpelacje_i_zapytania/. 
 
Radna Maria Gałązka poprosiła o informacje: 
1.kiedy i jakie działania zostaną  podjęte i kiedy zaczną się rozmowy na temat remontu dróg;   
2.kiedy odbędzie się zaproponowany  na ostatniej sesji objazd dróg oraz zapytała kiedy będzie informacja o 
zakończonym  przetargu na kruszywo.                                                                                                                                 
3.zapytała o wnioski z objazdu w sprawie oświetlenia ulicznego oraz jakie sa plany i ew. podejmowane działania w tej 
sprawie; 
4. przekazała informację, że w czasie do dnia 24 lutego nie było możliwe przekazanie informacji dotyczącej organizacji 
rajdu , gdyż takie decyzje podejmuje z mieszkańcami i po zebraniu sołeckim taka informacje przekaże do urzędu.  
5. poruszyła kwestię kontaktów z radnymi, aby tę sprawę uregulować, gdyż ostatnio nie otrzymała tel. do radnego, 
który zastrzegł sobie podawanie prywatnego numeru.  
 
Radny Zygmunt Duda zgłosił ustnie aby wystosować pismo do KPP w Mrągowie i ZDW w Olsztynie w sprawie 
zmian organizacyjnych ruchu na skrzyżowaniu  Borowo- Mrągowo- Dłużec.     
 
Dot. pkt 7 . Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych 
 
Przewodnicząca Rady Mariola Plichta odniosła się do kwestii odnośnie pkt 5- kontaktów z radnymi. Poinformowała, 
że żadna skarga od mieszkańców w tej sprawie nie wpłynęła. Pracownik Biura Rady ma kontakt z radnymi , kontakt 
także odbywa się poprzez Biuro Rady. Radni nie posiadają służbowych telefonów i nie każdy wyraża zgodę na 
udostępnianie.  
 
Wójt Józef Maciejewski poinformował, że odnośnie interpelacji Radnej Marii Gałązka złożonej na piśmie ustosunkuje 
się podając podstawy prawne i zasady nagrywania posiedzeń komisji.  
W odpowiedzi na interpelacje Radnego M. Krysiaka poinformował ,że w planie jest aranżacja pomieszczeń w świetlicy. 
Jest plan odcięcia się i podłączenia własnego źródła ogrzewania. Wójt zapytał czy odpowiedzi udzielić na piśmie, radny 
stwierdził, że taka odpowiedź mu wystarczy.  
W kwestii dróg gminnych Wójt poinformował, że jest w ciągłym kontakcie z Prezesem ZGK i temat dróg nie zostanie 
pominięty. Jeśli chodzi o drogę w Rodowie wymaga on niezwłocznie  naprawy. Poprawa tego odcinka będzie w 
przyszłym tygodniu , jeśli warunki pogodowe będą sprzyjające.  
Odnośnie przetargu na zakup kruszywa poinformował, że do dyspozycji jest 100 tys. na naprawę dróg. Przetarg odbył  
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się w  poniedziałek( na kwotę 80 tys.) został rozstrzygnięty, ale jeden z oferentów biorących udział w przetargu 
przyznał się do pomyłki. Oferenci złożyli cenę 59 zł/t oraz 33zł/t – cena brutto. Oferent który podał niższą cenę 
przyznał ,że nie doczytał specyfikacji w związku z tym w dniu dzisiejszym przetarg został unieważniony. W przyszłym 
tygodniu  ma być informacja kto ostatecznie będzie dostawcą.  
Sprawa Rajdu Polski i obiegu korespondencji Wójt odpowiedział, że myślał że decyzja zostanie podjęta przez Radną 
ale zdaje sobie sprawę że temat jest drażliwy. W związku z zebraniem zwołanym na dzień dzisiejszy i podjęcia decyzji 
przez mieszkańców Wójt zaznaczył, że rajd nie musi się odbyć ze względu na potencjalne szkody związane z jego 
przebiegiem i że uszanuje decyzje mieszkańców podjętą na zebraniu sołeckim. 
 
W odpowiedzi na interpelacje Radnego Zygmunta Duda Wójt odpowiedział ,że wystąpi z piśmie w tej sprawie do 
odpowiednich instytucji.  
 
W kwestii oświetlenia Wójt wyjaśnił, że  odbył się objazd po wszystkich miejscowościach w gminie. W pierwszej 
kolejności będą uzupełniane punkty w tych miejscach, gdzie jest wymagany nakład inwestycyjny bez projektów, 
uzgodnień itp. Te które będą wymagały inwestycji będzie trzeba odłożyć na lata następne aby znaleźć środki. Radna 
Maria Gałązka przypomniała o konieczności podjęcia działań w sprawie drogi do Pana….jadąc w kierunku DK 16 gdyż 
droga zabierana jest z prywatnego pola i należy ustalić jej przebieg oraz uregulowania  własności odcinka w Janowie, 
który leży w gminie Sorkwity i Gminie Mrągowo.  
W odpowiedzi Wójt poinformował, że rozmawiał z Panem…w tej sprawie.  
 
 
Dot. pkt 8. Informacja Wójta o pracach w okresie między sesjami.   
 
Wójt poinformował ,że od ostatniej XVI sesji Rady w dniu 31.01.2020 wydał 6 zarządzeń i przygotowano 5 projektów 
uchwał. Kolejno uczestniczył w: 
- 31.01 zebraniu sprawozdawczym OSP Rybno; 
- 1.02 VII rocznicy powstania Grupy AA Przebudzenie w Sorkwitach; 
- 6.02 zebraniu Wspólnoty mieszkaniowej w Warpunach; 
- 7.02 rocznej odprawie w KPP Mrągowo oraz zebraniu sprawozdawczym OSP Sorkwity; 
- 8.02 uroczystości 100 urodzin najstarszego mieszkańca Gminy Sorkwity  w CKiT w gali obchodów 20-lecia  
Mrągowskiego Stowarzyszenia Gospodarczego; 
- 11.02 spotkaniu organizacyjnym Festiwalu Kultury Mazurskiej; 
- 13.02 spotkaniu z przedstawicielem firmy NEXER wybranej do budowy sieci ostatniej mili; 
- 17.02 ogólnopolskim turnieju wiedzy pożarniczej; 
- 18.02 walnym zgromadzeniu Wielkich Jezior Mazurskich w Mikołajkach; 
- 20.02 objeździe gminy w związku uzupełnieniem  oświetlenia ulicznego; 
- 21.02 zebraniu sprawozdawczym OSP Warpuny; 
- 25.02 spotkaniu roboczym z Prezes Edukatora z Łomży; 
-26.02 wystawie fotograficznej Znikające Klimaty Mazur Pana W. Bzura; 
-27.02 rozstrzygnięciu przetargu na wykonanie wodociągu na Kolonii Warpuny 
 
 
 
Dot.pkt 9. Sprawy różne.  
 
Radny Zygmunt Duda poinformował ,że w miarę możliwości zostanie przyspieszony objazd dróg gminnych, gdyż w 
planie pracy w marcu jest dyskusja nt. dróg i spotkanie z przedstawicielami i zarządcami.  
 
Radny Sylwester Książkiewicz zgłosił prośbę do Prezesa ZGK o załatanie dziur w jezdni przez wioskę. Prezes 
poinformował, że ma to na uwadze, czekają tylko na odpowiednie warunki pogodowe.  
 
Kierownik GOPS Dorota Długozima –Cyba poinformowała o  rozładunku i wydawaniu żywności w dniach 20-21.03 
w Parafii Ewangelicko-Augsburskiej z Banku Żywności.  
 
Dot.pkt 10 Zamknięcie Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady Gminy Mariola Plichta  zamykam XVI Sesję Rady Gminy Sorkwity. 
 
  Protokół sporządziła:                                                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy  
Magdalena  Krawczyk                                                                                                                         Mariola Plichta 


